

Bestyrelsesmøde GIF	
<b>Sted</b>	Stolpegårdsvej 24,
<b>Dato</b>	21 november
<b>Tid</b>	11:30-13:30
<b>Deltagere</b>	Erik, Therese, Mimi, Bonnie, Tonny, Anne Marie, Jeanett, Ole
<b>Fraværende</b>	Thomas, Robin, Christoffer.
<b>Referent</b>	Bonnie
<b>Mødeleder og ordstyrer</b>	Bonnie

Dagsorden	Referat
<ul style="list-style-type: none"> <li>• Godkendelse af referat fra sidste møde</li> </ul>	godkendt
<ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvad har vi lavet den seneste måned? (Fast punkt)</li> <li>• Økonomi (Fast punkt)</li> <li>• Nye medlemmer (Fast punkt)</li> <li>• Evt.</li> </ul>	<p>Gif har holdt fødselsdag i Momo lokaler, der var mange fremmødte.</p> <p>Oktober måneds medlemsarrangement var padeltennis, der var desværre kun 4 tilmeldte. Næste uge skal vi til bowling/julefrokost i DGI byen. Vi er 18 tilmeldte.</p> <p>Generelt er vi mange til vores træninger. Mandag og fredag er det efterhånden normalt at vi er 15-17 medlemmer.</p> <p>Der er en fodbold stævne i december i Frederikssund. Vi har desværre ikke mulighed for at deltage. Der er ikke en instruktør der kan tage med.</p> <p>Gif julehygge Det er planlagt til den onsdag den 20. dec. i Caféen. Invitationen bliver sendt ud i næste uge. Terese er opråber til banko. Bonnie køber banko gaver. Vi bestiller sandwich hos Michael, og får gløgg/brunkager/frugt under banko.</p> <p>Gif går på juleferie den 22.dec. – vi har aktiviteter hele ugen op til jul.</p>

	<p>Fredag den 1. dec har vi temadag i huset. Terese og Jeanett tager træningen.</p> <p>Nye medlemmer: Vi har fået 8 nye medlemmer siden sidste bestyrelsesmøde, og 2 mere på vej. Vi er i alt 85 medlemmer nu.</p> <p>Therese har flere ting til evt.</p> <p>Therese er i kontakt med bestyrelsen som har klubhuset, hvor vi træner bold mandag aften. Hun har bestilt en nøgle, så fodboldholdet har mulighed for at benytte sig af lokalet. Christoffer følger op på dette når han er retur til januar. Der skal laves nogle officielle aftaler.</p> <p>Hockeyholdet/bestyrelsen inviterer GIF til et hockeyarrangement. Vi taler om at afholde det som medlemsarrangement til foråret. Christoffer følger op sammen med Terese.</p> <p>Ønske om en endagsskitur til Isaberg fra flere medlemmer. Bonnie har taget kontakt til Lars Brandt for at hører om dette kan lade sig gøre. Christoffer følger op til januar hvis det bliver muligt at tage af sted.</p> <p>Vi har en generel snak om hygiejne når man er i svømmehallen. Vi vil opfordre kildeskovhallen til at være obs på om folk der benytter svømmehallen følger de rammer der har sat.</p> <p>Nyt møde den 12. januar kl 9-11</p>
--	---

--	--